
3
2015

YSTADS IF FRIIDROTT 
STAFETTREKORD FÖR TJEJERNA

NYA HALLENS ENTRÉ ÖPPNAS 2016

TEAM SPORTIA 
CUP 2015
- STOR SUCCÉ

YIF
- 

HELA 6 YIF-PÅGAR 
MED I RIKS ALL 
STAR TEAM



2.

Stöd våra 
annonsörer



3.

YIF-aren
nr. 3 2015

I förra numret skrev jag att YIF är en 
fantastisk förening och det tycker jag 
fortfarande. Det finns dock en del som 
tycker att Yif-andan har försvunnit i 
och med att det blev SPIF-ar. Man är 
med ett skånskt uttryck sig själv nock 
i resp SPIF. Man undrar om det är en 
allmän uppfattning eller det är bara ett 
fåtal som tycker så. Hör gärna av dig 
med ett inlägg i denna fråga. 
Nationellt har det hänt mycket positivt 
i såväl fotboll, friidrott som handboll. 
Vi går en ljus framtid till mötes.

FOTBOLL
Inför sommaruppehållet klättrade 
A-laget upp på ledarplats. Det finns 
sålunda goda förutsättningar att av-
ancera till div V. Vi håller tummarna. I 
förra numret rosade jag cafeterian för 
fin service. Lagledare Lennart Ale Nils-
son lägger också ner ett stort jobb på 
materielsidan med tvätt och dyl
Under sommaren har ungdomslagen 
deltagit i många turneringar med 
positiva resultat och inte minst den 
egna turneringen. Mer om detta inne i 
tidningen.

FRIIDROTT
Friidrotten har som vanligt gjort bra 
ifrån sig både på hemmaplan och ute i 
landet. Det är kul att se och höra.

HANDBOLL
Sportchefen Marcus Lindgren har ut-
tryckt att året 2014-15 varit ett av de 
bästa i handbollens historia om man 
ser till helheten. Vad månde då bliva 
inför nästa säsong. Träningsmatcherna 
har visat på gott go i laget. Vi kan se 
framtiden an. Lukas Nilsson har spelat 
UVM i Brasilien med gott resultat även 
om man inte blev mästare.
I samband med festen på Öja Krog blev 
en nestor avtackad i form av materi-
elaren Åke Hermansson. Efterträdarna 
presenteras på annan plats.
Camp Ystad blev även i år en succé. 

Ett stort tack till alla som deltog och 
arrangerade.
    
ÖVRIGT
De stora cuperna GOTIA-Cup i Gö-
teborg och Åhus Beach lockar många 
deltagande lag. Mycket fina arrang-
emang som drar både yngre och äldre.

I höst ser vi med förväntan på att 
YSTAD ARENA snart ska tas i bruk 
och t o m med Jumbotron.

YIF:s Veteranförening firar i år 70 år 
med sin 120 medlemmar. En medlems-
förteckning håller på att tas fram och 
kommer skickas ut med nästa veteran-
möteskallelse.

Vi ses på våra arrangemang!
Benkt Ekstrand, Alliansordförande 

Utgiven sedan 1962
Org.nr: 848000-3212
E-post: info@ystadsif.se
Box 21, 271 21 Ystad
Ansvarig utgivare/Redaktör: 
Benkt Ekstrand 0411-18226, 0703114795 
benkt.ekstrand@comhem.se
Redaktionsråd:  
Benkt Ekstrand, P-O Lind, Birgitta Hessulf, 
Roger Kellerman.

HEDERSORDFÖRANDE: Erik Eriksson 

ALLIANSEN:
www.ystadsif.info           Bankgiro 425-5774
Benkt Ekstrand, ordf          0703114795
Matts Johnsson, sekr         0411-555160
Anders Fransson, kassör          0768871363 
Håkan Nilsson, v ordf          0708721724
Jan-Olof Petersson          0760220554
Jonas Lellky           0708135813
Anders Evander          0706149576

FOTBOLLSFÖRENINGEN
www.yifff.se
KLUBBLOKALEN           0411-10241
FOTBOLLSLOKALEN I.P.           0411-14370
Jonas Lellky, ordf          0708135813
Carina Malmborg-Olsson, sekr  0702289182   
Niklas  Björklund,  kassör          0725849836 
Joakim Andersson           0411-15135
Jörgen Nilsson          0708592299
 
FRIIDROTTSFÖRENINGEN
www.friidrott.ystadsif.se
Håkan Nilsson, ordf  0708-721724
Göran Håkansson, v ordf         0411-522976
Ingemar la Fleur          0736257933
Fredrik Olsson          0733375988
Gert-Åke Ivarsson, kassör          0706281369 
Carina Lloyd            0411-79456
Mikael Persson          0705658851

HANDBOLLSFÖRENINGEN 
www.yif.se
Anders Evander, ordf          0706149576
Per-Oof Lind, v.ordf          0708174391
Ingemar Andersson, kassör        0730873213
Ann Walfridsson          0736943802
Dennis Sandell           0411-12648
Jonas Andersson, sekr          0702144422
Ingmar Svensson          0705985036
Jesper Lindgren          0708690777
Johan Sahlin           040-263941

KANSLI            0411-10341
Jörgen Hansson         0411-211900

DAMKLUBBEN
Rita Lindberg, ordf           0411-17871
Agneta Landqvist         0411-555690
Doris Söderlund, kassör           0411-12620

VETERANERNA
Jan-Olof Petersson, ordf           0411-72957
Benkt Ekstrand, sekr          0703114795
Torsten Erlandsson, kassör           0411-14031
Bertil Somell            0411-16961
Birgitta Kleman           0411-15075
Klas Holst            0411-13361
Claes B Persson          0705902821

STÖDFÖRENINGEN
E-mail tipset@yif.se
Reino Nyberg          0702680330
Doris Söderlund, sekr            041112620
Håkan Trenk, kassör          0735769618
Alice Garsén,  v.kassör           0411-17459
Sven Arne Magnusson           0411-15088 
Patrik Henricsson          0709150124
Bosse Hansson          0708338103

Manus till kommande nr mailas till
benkt.ekstrand@comhem.se.

Om inget annat anges så är redaktören 
ansvarig för texten!
YIF:aren skall utkomma med 4 nr per år.
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SUCCÉ FÖR SUNNEBORN-
TRÄNINGSLÄGER
Mattias Sunneborn undervisade 
och inspirerade våra aktiva och le-
dare vid tre träningspass torsdag-
fredag. På lördagen avslutades 
lägret med en föreläsning på IP 
där även föräldrar tog del av Mat-
tias erfarenheter.

Mattias berättade bl.a. om den 
idella organisationsen Suicide 
Zeros arbete där han själv är 
ambassadör. Mattias har lanse-
rat kampanjen HOPPET (#hop-
petförsuicidezero), vilken går ut 

STAFETTREKORD FÖR TJEJERNA
Det blev något av ”girlpower” 
när KM avgjordes i Ystad den 4 
augusti (kanske för att det var 
ganska få killar som tävlade…).
Tävlingen avslutades med stafett 
i F13-klassen, 5x60 m. YIF:s lag 
var det enda till start, men det 
hindrade inte Olivia Stridh, Ebba 
Lager, Olivia Hugosson Svensson, 
Johanna Persson och Chanelle 
Lindvall att springa riktigt fort 
och slå klubbrekord med drygt 
en halv sekund. Det nya rekordet 
lyder 42.40!

Dessförinnan hade kvällen bju-
dit på många fina resultat i både 
”favoritgrenar’” och i nya utma-
ningar. Bl.a. hoppade Ebba Lager 
tresteg för första gången och gjor-
de det riktigt bra. Hennes längsta 
hopp mätte 9,20 och det blev hon 
tvåa i tävlingen på. Felicia Svens-
son var en annan tjej med en bra 
kväll. I kula ökade hon sitt pb till 

hela 9.81 och i längdhoppet hop-
pade hon som längst 4,39.

Även våra killar gjorde många 
bra resultat på KM. Filip Nilsson 
P13 hoppade t.ex. 8,17 i tresteg 
och kastade24,77 i spjut, Joseph 
Lindvall provade på stavhopp och 
tog sig över 1,80 vilket är tang-

erat klubbrekord för P11. Michael 
Nordahl som vi brukar se i de lite 
längre loppen, sprang ikväll 400 
m på tiden 1,04,84 och hoppade 
sedan 1,33 i höjd! 

Som segrare på 400 m i MS stod 
17-årige Sebastian Persson, även 
han en nybörjare i sprintgrenarna.

på att samla in 
pengar för att 
hjälpa organi-
sationen i sitt 
arbete att före-
bygga självmord. 
Vi i föreningen 
nappade på det-
ta och totalt 50 
m av aktiva och 
ledare innebär 
5000 kr som YIF 
Friidrott skänker 
till projektet.
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MÅNGA YIF-MEDALJER PÅ
         SKÅNSKA MÄSTERSKAPEN
Ystads IF stafettlag för F13 vann 
guldet på 5x60 meter. Deltagare 
var Olivia Huguson-Svensson, 
Olivia Stridh, Ebba Lager, Johanna 
Persson och Chanelle Lindvall, de 
båda sistnämnda är F12:or. Det 
blev inte bara vinst utan även nytt 
klubbrekord med 42.16, ett rekord 
de själva hade sedan Ystadsspe-
len tidigare i sommar (dock inte 
skånskt rekord då denna statistik 
uppdaterats och en snabbare tid 
(40,91) noterats 1998).

Olivia Stridh, F13, sprang 200 
meter häck på nytt personligt re-
kord i godkänd vind. Sänkningen 
var stor, hela 68 hundradelar från 
29.94 till 29.26 och som belöning 
erövrade hon silvermedaljen, men 
blev trots andra platsen skånsk 
mästare eftersom segraren kom 
från Mölndal. Olivia tog också 
hem bronsmedaljen på 60 meter 
där hon i försöken, i godkänd 
vind, sprang bara två hundrade-
lar från sitt personliga rekord när 
hon sprang på 8.29 då hon vann 
sitt försöksheat. I finalen där hon 
ställdes mot Sveriges snabbaste 
13-åriga tjej, Jonna Tuomi, Eslöv, 
sprang Olivia på 8.35.

Ebba Lager, F13, sprang också 60 
meter och sprang på 8,95 i sitt för-
söksheat vilket inte räckte till final 
denna dag. Ebba sprang också 200 
m häck på tiden 33.53 och kom 
5:a, i Skånska Mästerskapen. Ebba 
hoppade också längd och landade 
på 4,18 vilket räckte till en 8:e 
plats. På söndagen hoppade Ebba 
Lager tresteg och fick en bronsme-
dalj med ett hopp på 8,91 i kraftig 
motvind eftersom vinden blev allt 
starkare ju längre eftermiddagen 
led.
Olivia Hugosson-Svensson, F13, 
fortsätter att förbättra sin fina 

kulstötningssäsong. Nu äntligen 
över 12 meter för första gången, 
med 12,09 och en silverplats. Hon 
fortsatte sedan med nytt pers med 
över två meter i slägga till 27,85, 
vilket räckte till bronsmedaljen. På 
söndagen kastade Olivia diskus 
och kom 3:a med ett kast på 22,23, 
endast 13 centimeter från silver-
medaljen. Hon sprang också 200 
meter på 29.44 och kom 4:a.

Chanelle Lindvall, F12, hoppade 
4,49 i längdhopp. Detta, bara 4 
centimeter från guldet, i en mot-
vind som mättes till -3,7, och knep 
silvermedaljen. Hon kom 3:a i 
kula med en stöt på 9,79. Chanelle 
kom också 2:a i sitt heat på 60 
meter med tiden 8.76. Det fattades 
3 hundradelar till en finalplats. På 
söndagen firade Chanelle stora 
triumfer genom att vinna häck 60 
meter på 9,94, endast tre hundra-
delar från det personliga rekor-
det, men det var stark medvind i 
det loppet. I höjdhopp hoppade 
Chanelle 1,44 (endast tre centime-
ter från pers), och det var samma 
höjd som segraren som dock hade 
färre rivningar. I spjuttävlingen 
slog Chanelle sitt tidigare person-
liga rekord två gånger och vann 
med ett kast på 27,28 hela åtta me-
ter före tvåan. Hon sprang också 
200 meter och kom 5:a på tiden 
29,80 i lite för stark medvind.

Johanna Person, F12, hoppade 
längd och det blev 3,66 och en 12:e 
plats. På söndagen vann Johanna 
diskustävlingen på 21,30, hela åtta 
meter före tvåan och elva meter 
före trean.

Daniel Karlsson, sprang män 
seniorer 800 meter och sprang på 
tiden 2:06,24, vilket räckte till 6:e 
plats.

Sebastian Persson, P17, sprang 800 
meter, som sprang tillsammans 
med män seniorer, han är P16, och 
tog hem silvermedaljen på tiden 
2:11.84.

Bimo Soenarso, P14, tog tre guld-
medaljer och ett brons under för-
sta dagen. Bronset kom på 100 m 
i MS på den utmärkta tiden 11.57, 
även om medvinden var för stark. 
Då hade han vunnit 80 meter på 
den väldigt fina tiden 9.34 (för 
stark vind också här), men också 
längdhopp där han bara hann 
med ett hopp, som blev 5.39, strax 
före starten på 300 meter häck där 
han debuterade på sträcken med 
att springa på 43.29 och bli skånsk 
mästare också i den grenen. Vilket 
också är det nya klubbrekordet. 
På söndagen hoppade han tresteg 
och kom 2:a på nya klubbrekordet 
10,45,. Han kastade också spjut 
och kom där 3:a med ett kast på 
30,71.

Michael Nordahl, P14, vann 
guldmedaljen på 2000 meter på 
tiden 6,35.19. Joseph Lindvall, 
P11, sprang 60 meter häck i P12 
och tog hem silvermedaljen med 
en tid på 11.68. Han tog ytterli-
gare en silvermedalj, nu i diskus, 
också det i P12, med ett fint kast 
på 24,61. Sedan lade han också till 
en bronsmedalj i spjut P12 med 
ett kast på 25,72. Han hoppade 
dessutom till sig en bronsmedalj 
i längdhopp i P11, på parallell-
tävlingen Engelholmsspelen där 
8-11- åringar tävlande, när han i 
stark motvind hoppade 3,79. Han 
sprang 60 meter i P11 och sprang 
på sin snabbaste tid hittills, 9.33 in 
på en 5:e plats, men också här var 
vinden för stark. Joseph sprang 
också 600 meter i P11 och kom 4:a 
med tiden 1:59.29.
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TEAM SPORTIA CUP 2015
Med ett rekordstort antal delta-
gande lag (96 st), varav för första 
gången ett flertal danska, runt 
3000 besökare, bra väder, fantas-
tiska planer, välspelade matcher 
och många funktionärer på plats 
så kan vi bara säga WOW, helt 
otroligt, vilken härlig inramning 
och succé det blev!!

Vi vill här rikta ett jättestort TACK 
till alla deltagande lag, övriga 
besökare, våra sponsorer och inte 
minst alla ni ledare och funktio-
närer som gjort ett helt fantastiskt 
arbete, vilket har varit absolut 
avgörande för att göra årets Team 
Sportia Cup till det bästa arrang-
emanget hittills!!  Vi hälsar alla 
hjärtligt välkomna tillbaka till 

Team Sportia 2016! 

Heja YIF FF! Fotbollshälsningar
PATRIK NILSSON OCH 
JÖRGEN NILSSON

-STOR SUCCÉ!

FOTBOLLSNYTT
Våravslutningen blev lysande för 
Yif. Vi lyckades med idel vinster 
och passerade Köpingebro IF som 
förlorat sitt nyförvärv ”Skinkan” 
Anderson till Österlens FF. Hös-
ten har börjat bra för oss och vi 
kan se an höstens matcher med 

tillförsikt. Vi räknar med att vinna 
serien. Vi har nu bra förutsätt-
ningar med en god ledning och 
bra ungdomsverksamhet.

Välkomna till vackra Sandskogens 
idrottsplats - och se oss spela.

MYS OCH SKOJ PÅ
KNATTEGRUPPENS LÄGER
”Kläder efter väder” stod det på 
vår inbjudan, vilket här betydde 
att solkrämen och badkläderna 
fick trängas med gummistövlar 
och regnkläder i packningen. För 
efter en morgon som bjöd på blix-
tar och monsunregn, började solen 
skina lagom till kl 13.00 på lörda-
gen den 8 augusti, då vi (Mathias, 
Gina och Patrik) välkomnade 19 
spända barn till Marietorp. 

Efter att ha tagit sovplats på loftet 
begav vi oss alla till stranden för 
att bada och leka i glittrande hav. 
Väl ”hemma” på Marietorp igen 
gick vi en sagotipsrunda och efter 
det hade några föräldrar lagat 
tacos, så vi högg hungrigt in på 
det. Efter maten gick vi till skogen 

strax bakom huset. Den var ma-
gisk och förvandlade barnen till 
tigrar och pantrar och en massa 
annat!

Tillbaka igen så gjorde barnen sig 
redo för kvällens disco och Mathi-
as omvandlade matsalen genom 
att rigga blinkande discoljus och 
högtalare. Barnen var peppade 
och lekte limbo och dansstopp 
samtidigt som popcorn och chips 
slängdes in i munnen (och på 
golvet). Discot blev dock kortva-
rigt, då det snart blev alldeles för 
varmt inomhus plus att skogen 
åter lockade. Tillsammans med 
myggen och flugorna borstade vi 
sedan tänderna för att efter det  
krypa ner i sovsäckarna. 

Söndag morgon bjöd på sol och 
efter att vi ätit frukost och hjälpts 
åt att städa efter oss, begav vi oss 
till vårt andra hem för helgen 
(stranden). Vi grävde ner var-
andra i sanden, lekte superman 
med badlakan och myste. Kl 12.00 
serverade en ny grupp föräldrar 
spaghetti & köttfärssås och sedan 
var det dags för hemfärd. Vi är 
nog många som upplever att detta 
får göras om tillsammans!

Benny ”guldfot” Mårtensson
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Grästiderna är spikade!

Träna fotboll
med Ystads IF
Pojkar -00  ..............mån+ons+tors  ............. 17.30-19
Pojkar -01  ................ mån+tis+tors  ............. 17.30-19
Pojkar -02  ................ mån+tis+tors ......... 19.00-20.30 
Pojkar -03  .......................... tis+tors  ............. 17.30-19 
Pojkar -04  ....................... mån+ons  ............. 17.30-19
Pojkar -06  ....................... mån+ons  ............. 17.30-19 
Pojkar -07 -08 ................. mån+ons  ............. 17.30-19 
Pojkar knatte -09, -10  ............................. lör 10-11.30 
Funktionshindrade,  ...........tis 18.30-20, lör 10-11.30

Läs mer på http://www.laget.se/yiff

Hoppas vi ses!
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VARFÖR SPONSRAR VI YIF?
Teleservice Skåne AB ägs av Claes 
Andersson, Lars Olsson och Lars 
Svensson. Företaget finns etable-
rat i Sjöbo, Ystad och Helsingborg. 
Företaget startade 1973 och har 
idag 100 medarbetare med stän-
dig tillväxt.

Verksamheten består av tre affärs-
områden
• Affärsområde IT erbjuder en 
heltäckande IT-drift, dokument-
hantering och telefoni. Teleservice 
är våra kunders IT-avdelning.
• Affärsområde Bredband erbju-
der tjänster till privat- och före-
tagskunder i SÖ och Mellersta 
Skåne med fokus på fiberutbygg-
naden. Totalt 10 000 kunder.
• Affärsområde Radio kom säljer 
tjänster och produkter inom ra-

diokommunikation till räddnings-
tjänster och industrier.

Vi sponsrar YIF Handboll sedan 
1994 därför att YIF har både elit, 
bredd och en bra ungdomsverk-
samhet med duktiga ledare. YIF:s 
nätverk har vi stor glädje av och 
har där fått många trevliga och 
bra affärsrelationer. Bra för Ystad 
med omnejd med ett Elitlag. Det 

är spännande nu med ny Arena 
och med många lovande egna 
ungdomar i elitlaget (beror på bra 
ungdomsverksamhet) i kombina-
tion med några mer rutinerade 
spelare och storstjärnor. YIF satsar 
på rätt sätt.

Vi sponsrar även en del andra 
idrottsföreningar och ideella för-
eningar i främst SÖ Skåne. 

EN KVÄLL ATT MINNAS
I fjor då jag var nere på stan, träf-
fade jag min gamle fotbollskollega 
Kenneth “Figge” Persson
på Stora Östergatan. Vi satte oss 
ner på en av de ljugarbänkar som 
finns längs gatan och
och några minnen kom på tal. 
Snart dök också Lennart “Ale” 
Nilsson upp, och det blev ytterli-
gare lite “minnesprat”. Då Len-
nart avlägsnat sig, sa Figge:
- Vi måste samla ihop grabbarna 
och träffas en kväll. Det första 
fröet var därmed sått.
 
Det blev inget möte 2014 men väl 
2015. Vi träffades tisdagen den 28 
juli på Roy Seiferts Beach House
åt, berättade minnen, och hade 
mycket roligt. En kväll att minnas. 
Många sa, att vi måste permanen-
ta denna träff årligen. Så kommer 
det säkert att bli. Så väl mött 2016 
ni som inte kunde komma, och 
dem vi kanske missat att ringa till.

 Bilden är tagen strax innan vi 
bröt upp, och vi på bilden är stå-
ende från vänster: 
Bengt “Ribbing” Larsson, Bengt 
“Ale” Nilsson, Tommy Nilsson, 
Håkan Mårtensson, 
Ingemar Kotte, Hasse Jönsson, 
Bertil Olsson, Roland Rasmusson, 

Sven Olsson, Christer Andersson, 
Bosse Hansson
På huk: 
Kenneth “Figge” Persson, 
Ingemar Hansson, 
Jörgen Andersson
 
 HÄLSN. / JÖRGEN
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Under midsommarveckan drog 
Ystad IF Handboll Camp 2015 
igång.  Det var andra året som vi 
körde Ystad IF Handboll Camp 
och antalet deltagande ungdo-
mar hade i år utökats med ca 60 
ungdomar. 

I år såg vi att anmälningarna öka-
de från andra klubbar, inte bara 
från närområdet utan även från 
klubbar vi inte kunde drömma 
om att i nuläget få med oss. Klub-
barna som var representerade 
vid årets camp var Ystads IF, IFK 

Ystad, Pandora, IFK Klagshamn, 
IFK Kristianstad, Näsby, Skåre 
HK, Lugi, Trelleborg HBK, Växjö 
HF, HK Björnen, Kävlinge HK och 
Lödde Vikings. 

Då campen den 15 juni inled-
des med samling vid Surbrunn-
sparken möttes vi av drygt 200 
förväntansfulla ungdomar som 
alla skulle få vara en del av det 
som vi kallar ”en camp i handbol-
lens tecken där vi erbjuder aktiv, 
gränslös gemenskap, professio-
nell träning och målmedveten 

utveckling”. Under campens fyra 
dagar fick ungdomarna delta i 
olika träningspass som planerats 
och genomfördes av klubbens 
elitlagsspelare. Det är en rolig och 
spännande upplevelse att få lov 
att träffa sina lokala stjärnor på 
ett något annorlunda sätt. Ungdo-
marnas spontanitet och rättfram-
het lockar till många skratt under 
annars ganska ansträngande trä-
ningspass. Nytt för årets camp var 
att ett träningspass genomfördes 
på Friskis och Svettis, där ungdo-
marna bl a drillades av elitlagets 

YSTAD IF HANDBOLL CAMP 2015
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egen PT, PT-Henrik. Ett jobbigt 
men uppskattat inslag.

Sista dagen på campen avslutades 
med en minihandbollsturnering 
kryddad med stjärnglans. Jim 
Gottfridsson, Niclas Ekberg, Fred-
rik Pedersen, Andreas Nilsson, 
Bella Gulldén, Jamina Roberts och 
Kim Andersson gjorde en vacker 
entré ner för trappan i ÖP-hallen 
till ungdomarnas stora jubel och 
förtjusning. Stjärnorna bjuder 

verkligen på sig själv under sitt 
besök på campen och agerar både 
lagledare och medspelare under 
dagens turnering. Det blir natur-
ligtvis en hel del fotografering och 
autografskrivning för proffsen 
under dagen och det är härligt att 
se glädjen i ögonen på ungdomar-
na när de får möjlighet att komma 
nära sina idoler.

Att få Ystad IF Handboll Camp 
att fungera kräver planering och 

engagemang. Några personer be-
höver hålla i taktpinnen men utö-
ver detta krävs många frivilliga 
krafter för att säkerställa en god 
kvalitet. Ett stort tack till alla som 
på något sätt bidragit till att Ystad 
IF Handboll Camp 2015 blev ännu 
ett lyckat arrangemang. 

MAGNUS, MATTIAS & ULF

Vad tyckte ni om campen i år?
- Vi tyckte att det var kul och 
inspirerande. Det var roliga och 
intressanta övningar.

Vem var den tuffaste instruktö-
ren?
Elliot: Jag tyckte att det var PT-
Henrik.
Theo: Jag tyckte det var Johan från 
Friskis och Svettis. Båda instäm-
mer att det var bland de jobbigas-
te de någonsin gjort men att det 
var kul att ha klarat av det.

Lärde ni er något nytt?
- Ja, en del, men mest blev man 
bättre på de man redan kunde.

Vilket proffs är er favorit?
Elliott: Jag tycker nog Jim Gott-
fridsson.
Theo: Niklas Ekberg.

Lärde ni känna nya kamrater?
- Ja det gjorde man från t.ex. P00, 
Björnen, P05 och Lödde.

Vilken mat var bäst under veck-
an?
Elliot: Jag gillade kycklingen bäst.
Theo: Min favorit var schnitzeln. 

Kommer ni att gå på camp nästa 
år 2016?
- Absolut kul grej att göra första 
veckan på sommarlovet.

Vad händer med er handboll 
framöver?
 - Vi ska börja träna beachhand-
boll för att åka till Åhus i juli. 

INTERVJU MED ELLIOT ERLANDSSON P04 OCH 
THEO ERLANDSSON P01
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KOZMA KLIVER AV - 
                     OCH PEGGAR UPP
I höstas drabbades Peter Kozma 
av utmattningsdepression. Sjuk-
domen gör att han tvingas avsäga 
sig uppdraget som handbollsord-
förande i Ystads IF. För YA berät-
tar han om denna sorti och om 
hur golfen hjälpt honom upp ur 
utbrändhetens mörker.

På papperet är Peter Kozma ännu 
handbollsordförande i Ystads IF. I 
praktiken har han redan slutat.
Han beskriver beslutet som svårt 
och ångestladdat, en motvillig 
nödvändighet. 
Viljan ropar ja till att fortsätta, 
men hälsan har bestämt sagt nej.
– Utmattningsdepression tror jag 
det heter på fint språk, men jag 
kallar det att gå in i väggen, säger 
Peter Kozma.

Den första indikationen på att 
något var fel fick han i samband 
med att YIF besegrade Kristian-
stad i hemmapremiären i höstas. 
– Jag var jätteglad direkt efter 
matchen men sedan när jag satte 
mig i bilen så kände jag inte alls 
den där glädjen längre. Då bör-
jade jag fundera på om det var 
något som inte stod rätt till, berät-
tar Kozma.
Kombinationen av att arbeta som 
bankchef och samtidigt vara en-
gagerad ordförande i en elitklubb 
hade blivit för mycket och till slut 
började varningssignalerna avlösa 
varandra. 
– Folk började anmärka på att jag 
började se väldigt trött ut. Och jag 
började själv märka att jag glömde 
saker lite väl lätt. Jag hade en kon-
stant puls och sov väldigt lite.

Han blev först sjukskriven på del-
tid, men efter ett misslyckat försök 
att börja jobba igen övergick det 
till heltidssjukskrivning. Med stöd 
från familjen, YIF, jobbet och inte 

minst terapeuten Susann Arvids-
son har han sedan tagit små, små 
steg för att återgå till ett normalt 
liv. Ännu är han långt ifrån målet, 
men samtidigt har han tillrygga-
lagt en avgörande sträcka från det 
mörker han tidigare befann sig i.
– Det var riktigt kasst i början. De 
första två månaderna isolerade 
jag mig rätt kraftigt. Jag höll mig 
hemma och gick ogärna ut. Det 
närmaste jag kan beskriva känslan 
som är att man är djupt depri-
merad utan att ha något att vara 
deprimerad för. Det är en jätteobe-
haglig känsla. Ingenting är roligt.

Från att ha varit en öppen, glad 
och sprallig person hela livet hade 
han plötsligt förvandlats till en 
inåtvänd individ som undvek 
kontakt med människor. I panik 
och motvilja hade han fått se sig 
själv bli någon han inte ville vara. 
– Det märktes hemma också. Jag 
hade dåligt humör för ingenting 
och var allmänt tråkig. Och jag 
upplever inte att jag är sådan. Så 
det har varit en jättejobbig resa 
både för mig och för de som står 
nära mig.

För två veckor sedan började han 
försiktigt arbeta två timmar om 
dagen på banken men rollen som 
chef väntar han med att träda in 
i tills han och läkarna känner att 
han är redo.
En del av terapin består av golf-
spel, en idrott hans terapeut före-
slog att han skulle prova. Kozma 
var först högst skeptisk till idén 
men är nu helt förälskad i sporten.
– Den har hjälpt mig jättemycket. 
Att komma ut i naturen och fo-
kusera på något annat har betytt 
jättemycket. Jag har fått motion 
och själslig ro. För ett halvår se-
dan var jag en av dem som kunde 
satt ett klistermärke med ”Våga 

vägra golf” på bilen men nu är jag 
jordens golfnörd i stället, säger 
Kozma och skrattar.

Trots att humöret svängt tillbaka 
till den rätta sidan och återhämt-
ningen tagit viktiga steg måste 
han alltså kliva av som ordföran-
de i YIF. 
– Jag hade planer på att vara ord-
förande längre än två år varav ett 
halvår gått bort på grund av sjuk-
skrivning. Det har varit mycket 
ångest för jag brinner extremt 
mycket för Ystads IF. Jag trodde 
att jag skulle brinna för klubben 
men inte så mycket som jag gör. 
Det har varit ett jättejobbigt beslut 
att ta men tyvärr helt nödvändigt.

Anders Evander har tagit över 
som ordförande under den tid 
Kozma varit sjukskriven och det 
är också Evander som Kozma 
helst ser som sin efterträdare.
– Det känns som helt rätt person. 
Det finns säkert många andra bra 
också men jag tycker att Anders 
är helt rätt person. Jag har pratat 
med honom själv om saken och 
jag hoppas att medlemmarna väl-
jer honom, säger Peter Kozma.

I framtiden ska Kozma fortsätta 
engagera sig i YIF men det är 
oklart i vilken roll. Oklart är det 
också hur länge det dröjer tills 
han åtar sig sådana uppgifter, ef-
tersom allt fokus ännu riktas mot 
att fortsätta på bättringsvägen.
– Jag mår betydligt bättre nu. Jag 
är mer avslappnad och tycker inte 
att det är jobbigt att vara bland 
folk längre. Jag är tillbaka till mitt 
gamla vanliga glada jag igen.

När intervjun görs är Kozma på 
väg ut på en golfrunda med och 
mot YIF-spelaren Martin Bager. 
Den danske mittsexan har 7 i gol-
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fhandicap medan Kozma spelat 
ner sig från 54 till 17,5 sedan i 
mars. 

– Visst är jag en tävlingsmänniska 
men jag stressar inte när jag spelar 

golf. Att gå en runda golf som 
jag ska göra med Martin är bara 
skönt. Det blir en press på ett an-
nat sätt. Det är ju inte VM-guld vi 
spelar om, säger Kozma. 
– Det är mycket större än så, till-

lägger han med ett rungande 
skratt.

ULF GUMMESSON
(Publicerad i Ystads Allehanda 
den 13e juni 2015)

NYA MATERIALFÖRVALTARE I 
YIF HANDBOLL
Materielförvaltare i YIF handboll, 
mer jobb än vad många tror, men 
oerhört kul.  

Christian Olsson och jag, Stefan 
Pettersson, är de nya materiel-
förvaltarna i Ystads IF handboll. 
Om någon talat om detta för ett 
år sedan skulle vi inte trott på det 
själva. Att ersätta Åke Hermans-
son är inte det lättaste. Åke har 22 
års erfarenhet att falla tillbaka på 
och han vet och kan allt om hand-
bollsmateriel. Just därför får vi 
vara 2 st 40-åringar för att kunna 
ersätta en 70 åring.

Som tur är har mottagandet varigt 
mycket hjärtligt av såväl styrelse, 
spelare som tränarna. Vi har fått 
bra svar på allt vi undrat över, och 
mycket har ju varit nytt för oss. 
Nu börjar vi komma in i det och 
vi börjar förstå allt som ingår i 
våra uppgifter. Det gäller att ligga 
steget före. Det är ju inte bara att 
tvätta kläder som gäller. Allt ska 
fungera perfekt och ingen ska 
behöva oroa sig för att det saknas 
någonting. 

Klister, klisterväck, tejp, västar, 
bollar, flaskor, sjukvårdsmateriel, 
skydd, kläder, handdukar, väskor, 
diverse inköp osv, osv, listan kan 
göras oändlig.
Men ett glatt humör skulle jag nog 
ändå säga är det viktigaste. Både 

jag och Christian ser fram emot 
att få många nya vänner inom 
handbollen och vi kommer att 
göra vårt yttersta för att detta ska 
bli riktigt bra. Nu hoppas vi väl 

alla på en riktigt bra handbolls-
säsong för alla Ystads IFs lag. Heja 
di vide.  

STEFAN PETTERSSON

Faktaruta
Namn: Stefan Pettersson
Ålder: 46 år 
Bostadsort: Bor i villa i Ystad
Yrke: Jobbar i Österporthal-
len (vaktmästare)
Civilstånd: Gift med Rose-
Marie, två barn - Filip och 
Frida
Idrottskarriär: Har friidrot-
tat i Ystads IF. YIFaren sedan 
födseln

Faktaruta
Namn: Christian Olsson
Ålder: 42 år
Bostadsort: Bor i villa i Ystad
Yrke: Jobbar på Ystad Järn
Civilstånd: Sambo med 
Jeanette Andersson, två barn 
- Melker och Lucas
Idrottskarriär: Har spelat 
handboll och fotboll i YIF. 
YIFare sedan födseln
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NYE ORDFÖRANDE HAR ORDET
Handbollsvänner,

I skrivande stund skiner solen 
över Ystad och YIF Handbolls-
förening. Efter det gångna årets 
framgångar känns det som en 
utmaning att under 2015-2016 bli 
ännu bättre inte bara på hand-
bollsplanen utan också inom alla 
de områden, som behövs för en 
fungerande verksamhet.

Att det finns en bred handbolls-
kultur i vår förening vet alla. Det 
är den som bidragit till de sports-
liga framgångarna för våra ung-
doms- och seniorlag. Utan denna 
handbollskultur hade Ystad inte 
varit representerat i proffsklubbar 
och i landslag.

Men treenigheten - utvecklings- 
och elitlagen, damlagen och ung-
domslagen – hade inte fungerat 
utan det bakomliggande stödet av 
alla medlemmar, varav många gör 
omfattande ideella insatser, samt 
våra sponsorer.

I grunden avspeglas detta i vår 
verksamhetsidé, som finns att läsa 
härintill. Visionen att vara den 
ledande föreningen när det gäller 
att utöva, uppleva och utveckla 
handboll i Sverige skall vi nå med 
våra kärnvärden passion, glädje 
och kampanda på näthinnan.

Under det kommande verksam-
hetsåret har jag som nyvald ordfö-
rande fått förtroendet att leda för-
eningen. Det är ett uppdrag som 
förpliktigar och som jag inte åtagit 
mig utan vetskapen att ha en 
kompetent styrelse med stora vita 
YIF-hjärtan vid min sida. De som 
arbetar på vårt kansli har samma 
egenskaper liksom staberna kring 
de olika lagen.

I styrelsen kommer alla att ha 
ett särskilt område att bevaka. 
Var och en kommer att driva och 
utveckla detta inom ramarna för 

vår vision, verksamhetsidé och 
våra mål.

Kontroll av ekonomin är viktig för 
föreningens stabilitet. Jag vill där-
för vädja till oss alla att tänka på 
detta då vi planerar olika aktivi-
teter eller inköp. Samtidigt är alla 
tankar och ideér om hur vi kan 
öka våra intäkter välkomna.

Om Du tycker jag är en ”snålän-
ning” så vill jag meddela att jag är 
Ystabo från födseln även om jag 
studerat i Göteborg (fotbollsträ-
ning med GAIS på Gamla Ullevi, 
studenthandboll i Mässhallen), 
arbetat i Lund och Ystad (som 
kirurgchef och chefläkare) samt 
tillbringat ett år i USA.

Handboll spelade jag redan i gym-
nasiet och var med om att vinna 
SM med Läroverkslaget men 
sedan har jag följt handbollen från 
läktaren och hade förmånen att 
vara lagdoktor då YIF vann SM 
1976.

Nu hoppas jag kunna bidra i en 
annan roll, eftersom jag är över-
tygad om att ledarskap genom 
engagemang, god struktur och 
fortlöpande uppföljning leder till 
uppsatta mål.

För mig är öppenhet viktig och jag 
hoppas att vi genom vår hemsida 
kan hålla Dig uppdaterad om vad 
som händer och sker. Om det är 
något Du undrar över så kommer 
vi att svara så gott vi kan och kan 
vi inte så tar vi reda på svaret.

Under hösten kommer elitlaget 
ännu en gång att pröva lyckan 
internationellt, denna gång i EHF-
cupen. Vi hoppas på framgångar 
men också nya erfarenheter för, 
framför allt för våra unga spelare. 

I januari 2016 öppnar vårt nya 
handbollstempel, Ystad Arena, 
vilket förhoppningsvis kommer 
att öka intresset för handbol-
len ytterligare. Det är en utma-
ning för oss i YIF HF att erbjuda 
unika arrangemang i samband 
med matcherna. Därför har vi en 
särskild arbetsgrupp (Team Unik), 
som fokuserar på detta.

Till dess – snart är det elitserie-
premiär och då ses vi i ÖP-hallen, 
men dessförinnan den 5 septem-
ber, då vi möter Luxemburg – må 
väl! 

ANDERS EVANDER
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LINUS NILSSON TACKAR FÖR SIG
Som alla läst och hört vid det 
här laget är det dags för mig att 
lämna rampljuset som handbolls-
spelare i Ystads IF. Det har varit 
en otrolig förmån att få vara med 
om elitlagets resa från Allsvens-
kan för 10 år sedan till ett stabilt 
elitserielag idag. Jag hoppas och 
tror att denna utveckling kommer 
fortsätta och leda till ett SM-guld 
inom de närmsta åren. Det är hela 
föreningen väl förtjänt av.

När jag kom till Ystads IF var det 
efter att laget legat i Allsvenskan 
i flertalet år och genomgått ett 
ekonomiskt stålbad.  Jag kan säga 
att mitt första år i YIF var ett av de 
roligaste åren i min handbollskar-
riär. Tror att vi under denna tid 
var med och myntade våra nu 
kända ledord ”Passion, glädje och 

kampanda”.  Nämner man namn 
som Martin Walfridsson, Oscar 
Carlén, Sebastian Geissler, Konrad 
Rasmusson, Henrik ”Hengan” 
Larsson m.fl. är det precis dessa 
ledord man tänker på (och några 
fler kanske…).

Tänker man vidare på dessa 
spelare förstår man också att det 
nu är dags för mig att sluta. Det är 
skönt att kunna sluta och känna 
att återväxten av handbollsspelare 
inom föreningen aldrig varit så 
god. 

Det finns många spelare, ledare, 
styrelseledamöter och supportrar 
som jag skulle vilja tacka och som 
förgyllt mitt liv. Listan är väldigt 
lång så ni som känner er träffade, 
ta åt er!

Hoppas våra vägar korsas igen 
någon gång i framtiden!
Med hjärtliga hälsningar

LINUS NILSSON

U 19 I RYSSLAND
Förbundskapten Ulf Nyström är 
inte bara coach för oss i U19 utan 
också ansvarig för videoanalys i 
det stora landslaget. Detta har mer 
än hjälpt oss till framgång och 
Uffe är skicklig på att förbereda 
oss för matcherna. Hittills har vi 
vunnit 7 av 8 matcher.

Vår första förlust kom i kvarts-
finalen mot fransmännen som 
imorgon spelar final mot Slo-
venien. Frankrike är regerande 
EM-mästare och ett väldigt bra lag 
men det är alltid tråkigt att för-
lora. Efter att vi åkte ut ur spelet 
om medaljerna var det en dep-
pig tid men vi lyckades trots allt 
komma upp på hästen igen och 
slå Dannmark idag och får därför 
spela plats om 5-6 istället för 7-8. 
Imorgon möter vi Norge och för 
att komma hem med huvudet 
högt är det en match vi verkligen 
vill vinna. 

Det bästa med turneringen och 
organisationen är hallarna, det är 
fina hallar som ligger centralt och 
bra uppbyggda för bl a handboll. 
Det negativa som vi tycker är att 
VM:et utspelar sig i just Jekaterin-
burg. Det är långt bort geografiskt 
för många länder och support-
rarna/ föräldrarna lockas inte 
åka hit för att kolla. Jämför man 

detta med EM:et förra somma-
ren i Polen var det betydligt mer 
supportrar på varje match oavsett 
vilket lag som spelade. Vi har med 
5 YIFare i landslaget för tillfället, 
Lukas Sandell, Linus Andersson, 
Andreas Björkman Myhr, Emil 
Hansson och Anton Hallbäck.

ANTON HALLBÄCK & LIGAN
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BEACHHANDBOLL I ÅHUS

Att tillbringa större delen av 
vecka 29 i Åhus har blivit en tradi-
tion för många av oss som gillar 
handboll. Att delta i Åhus Beach 
är en fest för såväl spelare som 
åskådare. Den glädje, puls och en-
ergi som man får uppleva under 
veckan är härlig. 

Våra ungdomar får under några 
dagar spela handboll på sand, 
umgås och träffa kända hand-
bollsprofiler i en avslappnad 
miljö. Beachhandboll i Åhus blir 
ofta en rolig avslutning på årets 
säsong där våra lag fortsätter att 
bygga gemenskapen i laget och 
känna glädje tillsammans. Själv-
klart är det ju otroligt kul om de 
sportsliga framgångarna går hand 
i hand med detta, men det blir ju 
inte alltid så. Men på något vis så 

är det lite lättare att ta en förlust i 
Åhus, speciellt om solen skiner.

Den naturliga samlingsplatsen på 
området för alla våra lag är lag-
tältet. I och omkring tältet träffas 
såväl spelare som föräldrar och 
det känns gott att se att samman-
hållningen bland våra ungdomar 
och familjer som samlas under 
dagarna i Åhus är stor. Tillsam-
mans hjälps vi åt att stötta våra 
ungdomar i med och motgång.

I år deltog över 1 000 lag och 12 
000 spelare och ledare från 130 
föreningar i Åhus Beachhand-
boll.  29 av lagen som deltog var 
ungdomslag från YIF. Deltagande 
åldersgrupper från föreningen var 
P06, P05, P04, P03, P02, F02, P01, 
F01, P00, P98-99 samt juniorerna. 

Många lag tog sig vidare till A-
slutspel men fick se sig besegrade 
och utslagna innan final. P06 och 
P03 hade vardera ett lag som 
hamnade på tredjeplats i A-slut-
spelet. P06 hade även ett lag som 
tog sig ända till final i B-slutspel, 
men där fick de dock nöja sig med 
att bära hem silvermedaljerna. 
Guldmedaljer tillföll ett av P98-99 
lagen som vann finalen i C-slut-
spelet. 

Nu har det gått ett antal veckor 
sedan Åhus Beach avslutades för 
detta år och när man tänker till-
baks på dagarna så är det med ett 
leende på läpparna och en längtan 
efter att nästa år få lov att komma 
tillbaks och vara en del av detta 
igen.

DORTHE NICKLASSON
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MEKONOMEN AN-
NONS
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MIDSOMMARFIRANDE 2015
För andra året i sträck så arrang-
erade YIF Friidrott och YIF Fotboll 
midsommarfirande vid midsom-
marängen öster om Ystad Saltsjö-
bad.

Stig Olsson har under våren dra-
git ett stort lass med att kontakta 
olika Ystadföretagare som varit 
givmilda med olika sponsringar 
till arrangemanget.

Förberedelserna med att klä 
midsommarstången och sätta upp 
tält och stånd till musiken, kaffe-
servering, korvgrillning, lotter och 
fiskdamm började redan klockan 
åtta på morgonen av medlemmar 
från både Fotbollen och Friidrot-
ten. Stig ”Bagaren” Olsson hade 
redan tidigare i veckan förberett 
med att både baka tårtbottnar och 
bullar till kaffeförsäljningen.
När klockan var 14.00 så hälsa-
des de besökande välkomna till 
firandet och kallades upp till 

dans kring midsommarstången. 
Lars-Gunnar Larsson stod för 
dragspelsmusiken och tvilling-
systrarna Caroline och Madeleine 
Friberg stod för sången. Efter 
cirka 45 minuters dans så skulle 
det vara dags för lekarna men 
då kom ett så kraftigt regnväder 
in som gjorde att det var endast 
en flicka som ville delta, varför 
lekarna fick ställas in.  Därefter 
fortsatte dansen mellan skurarna 
av dem som trotsade regnet. 

Uppskattningsvis besöktes firan-
det av ca 500 personer som för-
utom dansen, fikade och åt tårta, 
åt korv, köpte lotter eller fiskade i 
fiskdammen. Detta var andra året 
som vädrets makter inte ville vara 
med oss i firandet.

Ystads IF Fotboll och Friidrott 
tackar alla sponsorer, besökare 
och alla ideellt arbetande funktio-
närer för era insatser.

YIF:S VETERANER FYLLER 70 ÅR
Föreningen bildades på Idrottspa-
latsen den 25 maj 1945. På upp-
drag av huvudstyrelsen hade en 
kommitté, bestående av 3 per-
soner nämligen Ernst Svensson, 
Elvir Sörensson och Egil Moberg 
kallats till möte.

Avsikten var ”att bilda en fören-
ing för YIF´s äldre medlemmar 
med uppgift att träffas en eller 
annan gång årligen för att under 
trevliga former uppleva gamla 
idrottsminnen”. Flera namn-
förslag förekom såsom ”Gamla 
YIF-are” eller ” YIFs märkesmän”, 
men YIF´s veteraner vann gehör.

Första styrelsen bestod av Tore 
Barje ordförande, Ernst Svensson 
v ordförande och kassör, Elvis Sö-
rensson sekreterare, Edvin Ekberg 
klubbmästare samt Egil Moberg 
klubbmästare. Suppleanter Bror 

Andersson och Sture Anglemark. 
Årsavgift kr 2:- (39:30 i 2014 års 
KPI).

Efter en något trög start har 
Veteranerna successivt växt till 
en livaktig och fräsch förening. 
Genom åren har det arrangerats 
sammankomster av olika slag.  
Supé med dans har förekommit 
och säkert var dåvarande ordfö-
rande Pekka Edfälts färgstarka 
och humoristiska anföranden 
mycket trevliga inslag. Många 
föredragshållare har genom åren 
bidragit till trevnad och trivsel 
och den traditionen bibehåller vi 
med information i någon form vid 
varje mötestillfälle. 

Vi har numera två möten årligen, 
årsmöte i maj och ett höstmöte 
oktober/november. Vid varje till-
fälle njuter vi en god måltid med 

support av ett gäng raska damer 
huserande i köket.

Intresse för YIF är sedan starten 
det viktigaste kriteriet för med-
lemskap i Veteranerna. 

MIDSOMMARGRUPPEN/
BERTIL OHLSSON
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HELA 6 YIF-PÅGAR MED I RIKS  
ALL STAR TEAM
Sex lyckliga YIF’are kom med i All 
Star Team på Rikslägret för P98-
99. Från vänster i bilden: Filip Pet-
tersson, Simon Källström, Freddy 
Andersson, Måns Landgren, 
Viktor Hedin och Oliver Fält. 

Marcus Lindgren som är instruk-
tör på plats i Katrineholm är den 
som bidragit med bilden. Syns på 
killarna att Marcus är stolt att vara 
ungdomsansvarig i YIF idag... 
Stort grattis till er killar som tagit 
plats i de blågula kläderna! Gott 
jobbat!! 
 
JÖRGEN HANSSON
Klubbchef 

RIKSLÄGER
Handboll är det roligaste som 
finns och att bli uttagen till rikslä-
ger är riktigt kul och motiverar en 
att träna ännu mer för att nå sina 
framtida mål. Vi var 8 killar från 
YIF som blev uttagna till riksläge-
ret. 6 st födda 98 som åkte på sitt 
sista och 4:e läger. 2 st 99:or, jag 
själv och Anton Åkesson och vi 
åkte på vårt andra läger.

31 juli åkte vi från Ystad med 
tåget och då var även förbundsin-
struktör Marcus Lindgren med på 
resan. Slutdestination var Katrine-
holm med några tågbyte. En lång 
resa men kul när man åker med 
vänner. Första kvällen när vi kom-
mer upp är det vila och packa in 
sig i ett klassrum på luftmadrasser 
som gäller.

Dag 1 är det upprop och genom-
gång över hur lägret ska se ut, sen 
delas man in i grupper för fystes-
ter. Det blir bl a löpning, Coopers 

maxtest, chins, dipps, brutalbänk 
osv. På kvällen är det teori.

Dag 2 och 3 är handbollsdagar där 
man går igenom olika försvars- 
och anfallsspel. Det är framför allt 
här man ska prestera om man vill 
vara med i all star-matchen.

Dag 4 är det dags för all star-
matchen och för de som inte kom-

mer med är det återhämtning som 
gäller.

I all star-matchen är det match 
mellan killar födda 98 och 99 . Till 
detta blir 12 utespelare och 2 mål-
vakter uttagna i de båda lagen. 
Efter matchen är lägret slut och vi 
har en lång hemresa framför oss. 

FILIP PETTERSSON
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HANDBOLLENS 
FUNKTIONÄRSFEST PÅ ÖJA KROG
Den 5e juni samlades cirka 160 
ideella krafter, som på ett eller 
annat sätt hjälpt YIF-Handbollen 
under året, hade tackat ja till YIF 
Handbolls årliga fest .

I sedvanlig ordning dukade Öja 

Krog med vällagad mat. Denna 
dag är framför allt ett stort tack 
till alla ideella krafter, men även 
till de spelare som slutar eller går 
vidare.

Följande spelare avtackades: Jacob 

Nygren, Mikkel Ibsen och Linus 
Nilsson.

De båda ordförandena Peter Koz-
ma och Anders Evander tackade 
alla för deras insatser.

HANDBOLLENS ÅRSMÖTE 2015
YIF Handboll hade årsmöte den 
28 juli 2015  på Casa Blanca under 
ordförandeskap av Matts Johns-
son.

Mötet inleddes med ett Tack till 
den avgående ordföranden Peter 
Kozma (se separat artikel från 
YA).

Ur verksamhetsberättelsen kan 
noteras
• Att elitlaget nådde en femteplats 
i elitserien och att man nådde slut-
spelet och förlorade mot svenska 
mästarna Kristianstad
• Att herrjuniorerna och pojkar A 
blev svenska mästare vid USM
• Att u-laget även kommande 
säsong kommer att spela i div I
• Att damlaget etablerat sig i top-
pen av div II
• Att det finns närmare 500 regist-
rerade ungdomar
• Att YIF Handboll rekryterat Kim 
Andersson och Anton Hallbäck
• Sammanfattningsvis är YIF 
Handboll på god väg att förverk-
liga visionen
• Att utvecklingsplanen håller på 
att förverkligas och 2 möten har 
hållits för alla medlemmar
• Att föreningen har en stabil 
ekonomi med en omslutning på 

cirka 13 mkr
• Att man genomför sina traditio-
nella aktiviteter
• Att man ser fram emot invig-
ningen av Ystad Arena i början av 
2016
• Att Bertil Somell utsetts till årets 
veteran i samråd med YIF:s Vete-
ranstyrelse.

Ur Verksamhetsplanen noteras
• Att verksamhetsidé, Vision och 
Kärnvärden ligger fast samt de 
långsiktiga målen
• Att föreningens styrkor, svaghe-
ter, möjligheter och hot har analy-
serats
• Att målen för 2015/2016 har 
fastställts
• Att en handlingsplan har fast-
ställts för respektive delområde

Ur förvaltningsberättelsen noteras
• Att resultatet blev ett plus på 
cirka 19 000 kr
• Att man kommande år lagt en 
plusbudget
• Att antalet medlemmar ökat 
igen
• Att när det gäller medlemsav-
gifterna för 2015/2016 blev de 
oförändrade.

Valen utföll enligt nedan

• Ordförande för 1 år  
Anders Evander
• Kvarstående  på 1 år  
Ingemar Andersson, Dennis San-
dell, Ingmar Svensson
Jesper Lindgren
• Omval på 2 år Jonas Andersson, 
Ann Walfridsson, Per-Olof Lind
• Nyval på 2 år  
Johan Sahlin
• Revisorerna Per Larsson och 
Stefan Andersson omvaldes på 1 
år
• Revisorssuppleanter valdes inte
• Valberedningen- omvalda 
Tommy Eikedahl, TorstenErlands-
son, Lars Bruhn

Styrelsen konstituerade sig enligt 
nedan:

• Vice ordförande Per-Olof Lind
• Sekreterare Jonas Anderson
• Kassör Ingmar Andersson
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Sebastian Seiferts ruta
Säsongen 2014/2015 får vi betrak-
ta som mycket bra. Vi nådde slut-
spelet och förlorade mot mästarna 
Kristianstad. Jesper Larsson, ass 
tränare i Kristianstad, rosade oss 
väldigt mycket i förra numret av 
YIF-aren. Detta gläder oss mycket.

Säsongen 2015/16 kommer att bli 
mycket spännande. Som vi tidiga-
re berättat har vi förstärkt truppen 
med Kim Andersson och Anton 
Hallbäck. Vidare finns det många 
egna ungdomar som plockats 
upp i elittruppen. Vi förväntar oss 
en hel del av dessa. Det är med 
glädje vi kan konstatera att vår 
ungdomssatsning på egna pro-
dukter ger resultat. Vi kan glädja 
oss att våra ungdomar är med i 

såväl Sveriges U 17- som U 19-lag 
och kämpar om VM.

Vi har inför säsongen enbart haft 
en träningsmatch hemma mot Ro-
bert Hedins österrikiska Bregenz 
med seger. I den matchen möttes 
Robbans son Amadeus och Tonys 
son Viktor. Båda stora framtidslöf-
ten i svensk handboll. I övrigt har 
det varit träningsmatcher i Karls-
krona och Alingsås. Framtiden ser 
ljus ut.

Det stora som händer denna 
säsong är att vi flyttar in i Ystad 
Arena 2016. Vi lämnar därmed 
ÖP-Hallen som invigdes 1974.

Vi hörs och ses!

VI HAR ALLA SAMMA KÄRLEK 
TILL HANDBOLL
Så är vi i full gång med försäsong-
en som vi snart ska trappa ner och 
börja fokusera mer på spelet. Vi är 
tunga och möra i kropparna, både 
tränarna (Pierre och Michelle) och 
Jonas från JP crossfit kör stenhårt 
med oss. Vilket kommer ge effekt 
på planen under seriespelet.

Hur ser truppen ut då?! Jo, vi har 
ju tappat nån enstaka spelare och 
sedan har vi en nyförvärvad, My 
Petersen från Eslövs IK. Då jag 
(Roj) och My spelat tillsammans 
sen vi var små till div 1 så kan jag 
säga att hon är ett lyft för laget 
med hennes vilja och kämparglöd 
för handbollen! Välkomnar My till 
Ystad IF och hoppas hon kommer 
trivas, och då hon även flyttat ner 
till Ystad så kommer vi att ta hand 
om henne.

Annars är vi just för tillfället 
precis samma trupp som förra 

säsongen. Serien i år lär bli tuffare 
än förra året (som jag ser på det). 
Eslöv, H65, Kalmar och Trelleborg 
tror jag är dom största hoten. Då 
Eslöv precis trillade ner från div 1 
och är ett utvecklingslag för Team 
Eslöv som ligger i elitserien. Men 
som jag skrev i förra artikeln, så 
får vi till det spelarmässigt så är 
inget, absolut inget omöjligt! Tufft 
lär det bli men hur kul är det inte 
att spela och även titta på hand-
boll när det är avgörande och 
tuffa/jämna matcher?!

Det vi mest sen förra säsongen 
måste ändra på är inställningen 
inför match. ALLA lag är precis 
lika farliga och vi måste gå in med 
en inställning att man ska prestera 
lika bra varje match och hålla 
fokus på max! För ju stabilare vi 
är genom en hel match och slipper 
långa dalar som istället blir korta, 
desto bättre handboll blir det. 

Och då blir vi även riktigt farliga! 
”Nog finns det mål och mening i 
vår färd ¬ men det är vägen, som 
är mödan värd.” 

Jag då, kommer fortsätta som ni 
förstått i alla fall en säsong till i 
Ystad IF. Ser fram emot att stå för 
klubben och försöka dra damla-
get upp en division, så klart med 
resten av laget! Ska bli spännande 
och kul men samtidigt riktigt 
tufft. Jag kommer även att fort-
sätta ha mina målvakter i 03/04 
och engagera mig mer i hela laget. 
Det är verkligen ett härligt gäng 
töser med en underbar inställning 
och kärlek för handboll! Vi ALLA 
har samma kärlek till handboll så 
hoppas vi ses hallen!! 

LÅT DET VITA HJÄRTAT SLÅ!

JESSICA ROJ
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Som pensionär (65 år eller äldre) kan du 
bli medlem för 100 kr per år.

YIF Fotboll   bankgiro 384-6698
YIFFriidrott  bankgiro 141-5686
YIF Handboll  bankgiro 5056-5686

NYVALD LEDAMOT I YIF HANDBOLL
Namn: Johan Sahlin
Ålder: 37 år
Bostadsort: Malmö
Yrke: Ägare och rekryterare HIREQ
Civilstånd: Sambo
Idrottskarriär: Har i yngre år spelat 
fotboll i Mariebo IK i Jönköping. På 
meritlistan finns även ett genomfört 
Vasalopp på en alldeles för dålig tid. 
Men med tanke på åktiden var det 
ändå prisvärt
Favoritklubb: Genom engagemanget 
i YIF är mitt handbollsintresse rela-
tivt nytt. Såklart är YIF favoritklub-
ben när det gäller handboll. Annars 
är jag sedan länge en stor supportet 
till HV71 i ishockey
Favoritspelare: Julius Martins-
son YIF, Johan Hult HV71 numera 
sportschef.
Intressen: Stort sportintresse i all-
mänhet. 

NY MEDARBETARE PÅ YIF 
HANDBOLLS KANSLI

Namn: Michelle Fyhr Seifert
Ålder: 33 år
Bostadsort: Ystad
Yrke: Receptionist, massageterapeut, 
kanslist på YIF
Civilstånd: Gift och två barn (6 och 4 
år)
Idrottskarriär: IK Pandora, HK Björ-
nen, Lugi, Eslöv, H65
Favoritklubb: Ystads IF
Favoritspelare: Herr: Karabatic. Dam: 
Mia Reij (dansk mittnia som jag spe-
lade med i H65)
Intressen: Handboll, träning i olika 
former, familj, vänner

www.enrax.se
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Stöd våra 
annonsörer

www.ystadspa.se  info@ystadspa.se

Hur gynnar man YIF?
Det finns olika sätt för dig att gynna YIF
Nedan finner du olika alternativ 

* Att bli medlem i någon av SPIF:arna

* Att deltaga i Stödföreningens tips som gynnar alla 
föreningarna

* Att deltaga i Aktieoraklet för YIF-Handboll

* Att deltaga 100-lappen för YIF-Handboll

* Att deltaga i målligan för YIF-fotboll

* Att köpa lotter av YIF:s damklubb

* Att besöka olika YIF-arrangemang såsom Jul på 
Högestad

* Att bli sponsor

* Att ställa upp som funktionär vid olika 
arrangemang

* Att ta med de yngsta till föreningarnas ungdoms-
verksamhet

* Att komma på matcher och tävlingar
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UVM 21 I BRASILIEN
Lukas Nilsson berättar bl a att han 
var den ende deltagaren från YIF 
samt att han var yngst i laget.

Det var en upplevelse att komma 
till Brasilien och spela även om 

det var på mindre orter.
Förbundskaptener för laget var 
Staffan Olsson och Jan Proppen 
Karlsson.

Arrangemanget var i stort sett bra 

även om tiderna passades sällan. 
Man hade kul i laget och man 
vann 8 matcher och förlorade 1, 
vilket får betraktas som bra.
Mästare blev Frankrike.

ELITLAGET 2015-16

YIF FLICKLAG 01
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Min vän och YIF Handbolls nye 
ordförande

Du är ju idag en ytterst aktuell 
och viktig person i Ystad IF Hand-
boll. Googlar man på ditt namn 
kommer det upp mycket fakta 
men det vore kul att känna perso-
nen bakom texterna.
Börja från början och berätta om 
din uppväxt!

Jag växte upp i Ystad närmare 
bestämt på Hamngatan i den fast-
ighet som sen revs och lämnade 
plats åt Handelsbanken. Somrarna 
bodde vi i Sandskogen och har 
idag vårt hem i den gamla som-
marvillan.

Min pappa Per-Erik var tandläka-
re och i övrigt bestod familjen av 
mamma Marion och mina yngre 
syskon Bo och Eva. Jag hade en 

lycklig barndom med fina somrar 
i Sandskogen. Där var vi ett stort 
gäng barn som sysselsatte oss 
med lek och mycket idrottande 
mellan träden men även på gamla 
idrottsplatsen.

Naturligtvis spelade vi fotboll och 
då i YIF´s regi. Några blev rik-
tigt duktiga, inte minst min bror 
Bosse, som var målvakt i YIF´s A-
lag. Han värvades så småningom 
till Göteborgsklubben GAIS och är 
en av de få från vår förening, som 
blivit allsvensk spelare. Det var 
första och enda gången jag varit 
spelaragent!

Ett minne från den tiden är att vi 
barn oftast fick duscha kallt på 
idrottsplatsen. Varmvattenbere-
daren var liten och först duschade 
stjärnorna noga och omsorgsfullt; 
bl a Lasse Bruhn och Mats Pers-
son. När det blev vår tur var 
varmvattnet oftast slut.

En period ägnade vi oss åt box-
ning. Efter att (preskriberat) ha 
fällt några lagom stora granar 
tillverkades en ring med hjälp 
av gula tvättlinor (för att blodet 
skulle synas bättre) – det var i 
samband med Ingos VM matcher. 
Efter några snytingar insåg vi att 
boxarkarriären var över.

Vi spelade naturligtvis också 
handboll. Det var fina årgångar 
födda på mitten av fyrtiotalet med 
namn som Ulf af Sandeberg, Kutte 
Kjell och Jan-Erik Friberg. Själv 
hade jag glädjen att bli uttagen i 
laget som blev svenska läroverks-
mästare, på den tiden en god pre-

station, eftersom de flesta lagen 
hade flera spelare med allsvensk 
rutin.

Mitt i all denna idyll avled pappa 
oväntat och vid just fyllda fem-
ton fick jag ta ansvar för familjen. 
Därmed minskade mina möjlig-
heter att satsa på handboll och 
fotboll och jag fick fokusera på 
skolarbetet.

Var ditt yrkesval en slump? Du 
kunde ju blivit tandläkare som din 
pappa.

Nej – det var ingen slump. Pappa 
hade del i mitt val så till vida att 
jag ofta bläddrade i hans studie-
böcker och blev intresserad efter 
att ha sett bilder på diverse tillty-
gade munnar. Han sa alltid att om 
han fått välja om hade han valt 
läkaryrket. Min utbildning skedde 
i Göteborg. Efter kirurgspeciali-
seringen i Lund med disputation 
och docentur tillbringade familjen 
ett år i Chicago, vilket var en för 
alla ytterst berikande tid.

Efter ett antal år återvände jag till 
Ystad efter att ha utsetts till chef 
för kirurgkliniken. Sedermera 
blev jag chefläkare för hela lasa-
rettet, som då hade en bit över 100 
läkare verksamma.

Många Ystadsbor känner dig 
säkert som en populär och duktig 
chef på lasarettet. Lägg nu bort 
din naturliga ödmjukhet för ett 
tag. Tala om för oss vad DU tror 
det är för egenskaper hos dig som 
gjorde att du var som klippt och 
skuren för chefskapet.

Farfars hörna
             presenterar
Um restest videste mporia nobis 
ut accusam sum et endunt, as es-
tis volluptius iures sam cus sitam 
niet ullor sin corem ilique qui 
veribus, eum is et ate non re den-
dunt iunturem resequo corpos 
alit ea nonet lame parum quisin 
cori de.

volenit, ius rerem ratioreius?
 quam accatumque ipis id que re-
prat eumquod ipsaped eos ent laut 
volendis ma aut vollant, quiam, 
sunt exeribus aute custe sint ius 
est, od est ut perchic tesecum et mi 
quiam inctio bea dolorer issundi 
gnimodit lacium que non nus au-
daepe volupta nobit quas quiatur 
aped quam comnihicat.
Amus. Eliti alique lat eum harunt.
Utes qui atium quament.

Rior andus velibernatus antem? 
seditas autet quatis deliquam, un-
turerum iliquiani aperept iatur? 
Quidistio mintem unt vollatior 
aspe et por as aut ressiti busdam 
et rem expe nite nesti blandunt 
verum qui tet optaque pre si odis 
aditibea volorec aepudi omniet ad 
explaborro maio et, optas venis cus 
ium eos qui voloreptae voluptius 
archit liquis mo ipsa ditis solup-
tatur? Obis modiasit acepra ped 
maio. Occus volende rchilig niscia 
voloreiunt.

Hit rerist rem aute vitendic?
quam rentorro idis eum evel ipsa 
nobissedis asita dolorpor am vellab 
iducien dandunt ut rem net, aut hil 
il idel id etur aut voluptiis abo. Bus 

eat magnatur, 
sumque es et 
ex essinve ntu-
rit quas sit alit 
hitaque ad qui-
aspidus ut aut 
quibus unt vell-
andaepre none 
sed ma sus.

Evendiscid mos 
del ist quat? 
doluptat ven-
demp orerenihit 
mil eribusam, 
cusciet pro es-
sed eaque eo-
sam vidusdandi 
tempore mpe-
rum quam qui berioribus idesedi 
tatias dolorumque nam sequam 
inum 

dolorporrum qui voluptur? 
Re, cus ilique et audaece rnatio 
modicit omniscillat omnihit, con-
sequiati quidebit explab inciet hic 
to offic te nem dolore rempor ar-
chilia eaqui doloreptat faccae. Et 
vero imporerum ium faccullam 
aspient ab iunte porupta tquamen 
tiatemp ossimolut rem santum

”volupta nobit quas 
quiatur aped quam”

quas maiore porepel endiorent ra 
quo beritis porero corion por re 
sandi alitibe rumquatem fugia aut 
aut hiliam solupta tureptatur? Qui 
temodi doluptae volo officat intiis Text: Torsten Erlandsson

Bild: XXXXX XXXXX

Em ipsuntur, simusa cullupt ateceatur Quis et evenis

reium harum none qui od ut om-
moloreptis repellaut eos sandunt 
eici tet, quiae velloremquae.

suntorro essustium venda assin?
excescit, con evelentior aliquo qui-
beaturis que nobit pedit et et volor 
sum re, cum si consequ odigendit, 
cum qui ab ium hicatquam non 
nit od quo ipsam, invenitam rem-
poreicid ulpa ea quid quis est aspe 
et molorersped quam adiciis ciu-
sam nus consequam ea eaque ma 
volendus amust, ent ut pe corem-
quam acepere hendusda ipiciusti-
bea culparumquis dolore, adit es 
aut velestr umquam serum ab iunt 
repe quam debit landam Es eseris 
est faceatu stintia spediti te net et 
minctur, clis aliquis ditiis eosa.

ANDERS EVANDER
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SUPPORTERSHOPEN
Du vet väl att YIF har en shop? 
Du hittar sortimentet i shopen 
i Österporthallen under hem-
mamatcherna eller så 
kan du handla på 
webben - www.yif.se

Det är väl egentligen något som 
andra skall uttala sig om (brukar 
stå i dödsrunor!) men OK här är 
mitt svar. Som jag tidigare nämnt 
är jag inte rädd för att ta ansvar. 
Jag har nog också lätt för att få 
människor engagerade bl a genom 
att visa att jag litar på dem. Ett 
viktigt motto för mig är att se alla 
medarbetare och försöka behandla 
dem lika oavsett ”position”. Alla 
har något att bidra med och det 
gäller förstås även inom idrotten 
och föreningslivet.

Du lever ju ett liv där mycket 
fokus ligger på din person. Du har 
många krav på dig. Hur lyckas du 
koppla av?

Jag kopplar av hemma i Sandsko-
gen och njuter av att på morgonen 
få sitta utanför köksdörren då 
solen går upp, YA är framme och 
kaffet klart. Promenader längs 
havet med Eva och Lucky (hustru 
och hund) är härligt – vi är privi-
ligierade att kunna bo där vi bor. 
Naturens skiftningar över året 
upphör aldrig att fascinera!

Slutligen, hur blir din mandatpe-
riod i YIF? Vad har du för förvänt-
ningar och synpunkter?

Jag sticker ut hakan och hoppas 
på SM-finalplats för elitlaget, 
serieuppflyttning för damlaget 
och fortsatta framgångar för våra 
ungdomslag.

Det finns mycket i vår förening 
som gör att jag är optimist. Vi har 
spelarna och alla ledarna, vi har 
medlemmar som är engagerade 
och gör utomordentliga ideella 
insatser, vi har tränare och kansli-
personal som är erfarna och kom-
petenta och sist, men inte minst, 
en styrelse som vill utveckla 
föreningen ytterligare. Därutöver 
finns trogna sponsorer, som bidrar 
till vårt mål att ha balans i ekono-
min.

Sedan har vi ju en stor sak till – vi 
kommer under året att uppleva 
invigningen av Ystad Arenas stora 
idrottshall. I denna kommer vi att 
erbjuda unika matcharrangemang 
– det är en utmaning att de blir 

lyckade!

Tack för intervjun Anders. Trots 
att alla känner dig så är det in-
tressant att få krypa bakom den 
eventuella fasaden.

Jag har ju dessutom förmånen att 
få räkna dig och Eva till mina när-
maste vänner och är imponerad 
av att du har så många strängar 
på din lyra. Jag råkar känna till att 
du just nu är med och organiserar 
en träff i Ystad för 250 läkare. De 
skall sysselsättas med föredrag, 
golf, tennis, sightseeing men 
också ha mat och erbjudas logi. 
Det är ingen liten uppgift du och 
dina kollegor tagit på er.

Trots allt arbete har du alltid ett 
leende till övers för alla. Du är 
diplomatisk och tar dig vant fram 
till rätt person i varje situation. 
Vi kan känna oss trygga med en 
sådan ordförande i YIF Handboll.

Lycka till Anders!

TORSTEN ERLANDSSON

”HALLÅ HALLÅ”
...Så säger han som har Fritids-
baren vid stranden när han vill 
ha uppmärksamhet, det vill vi 
också ha nu. Här på Casa Blanka 
har vi en fin men oanvänd 
boulebana som Tom Walfrids-

son fixade till oss i fjor. Vår för-
hoppning är att vi kan träffas och 
”hutta Boule” och umgås och 
”hygge” oss som danskarna säger. 
När du nu är intresserad så tar 
du kontakt med Doris Söderlund 

tel 0411 12620 eller Lasse Ryden 
07020240089. 
Så hoppas jag att vi ses vid bou-
lebanan. 

LASSE RYDÉN




